
 

VERSLAG ALV 6 APRIL 
Locatie: Pluk Den Haag 

 

1. Welkom door Pluk en voorzitter Arjan van der Hulst 

 

Arjan heet iedereen welkom op de ALV. Er is aandacht voor de mensen die voor het eerst op 

de ALV zijn. Angela, Alexander, Eelke, Ini, Toon, Elmar en Renée stellen zich voor omdat zij 

voor het eerst (of voor het eerst in lange tijd) bij een ledenvergadering van GroenLinks zijn.  

 

2. Vaststellen verslag ALV 13 december 2023  

 

Het verslag wordt per acclamatie vastgesteld.  

 

3. Financieel jaarverslag 2023 

 

In 2023 is GroenLinks overgegaan naar een andere verdeling van de financiën tussen de 

afdelingen. We hadden een meevaller en die hebben we meteen ingezet voor de campagne 

van de Tweede Kamerverkiezing. Die campagne hebben we voor het eerst samen met de 

PvdA gedaan.  

 

Vraag: Waarom wordt er geen rente ontvangen?  

We maken gebruik van Triodos en door afspraken tussen GroenLinks landelijk en Triodos 

kunnen wij als afdeling  geen rente ontvangen.  

 

Vraag: De pubquiz met de PvdA heeft veel geld gekost? Is er met de PvdA afgesproken om 

die kosten te verdelen volgend jaar?  

We kunnen de kosten van één evenement tussen de PvdA en GroenLinks niet 50/50 

verdelen, maar moeten per evenement om ste beurt de kosten betalen. De pubquiz heeft 

GroenLinks betaalt en de eerstevolgende activiteit betaalt de PvdA. 

 

4. Kascontrolecommissie 

 

Op 11 februari 2024 heeft de kascommissie de boeken van GroenLinks Den Haag 

gecontroleerd. De kascommissie heeft de begin- en eindcijfers gecontroleerd en vastgesteld 

dat deze gegevens kloppen. Dit jaar was er geen kasgeld of zijn er bijzondere bedragen 

binnengekomen. 

 

Enkele punten hebben voortdurende aandacht nodig. Zo zijn er in 2023 verschillende 

campagne-acties en activiteiten georganiseerd en gefinancierd met de PvdA Den Haag. Hoe 

de gezamenlijke activiteiten worden betaald en welk budget daarvoor is, moet onderdeel 

zijn van overleggen met de PvdA. Geert heeft aangegeven dat er vanwege de Tweede 

Kamerverkiezingen nog geen aandacht is geweest voor de betaling en/of inhuur van 

professionele krachten tijdens de gemeenteraadsverkiezingen.  

 

Het financiële jaarverslag geeft volgens de kascommissie een goed beeld van de financiën 

van 2023. De kascommissie adviseert daarom de ALV om decharge te verlenen aan het 

bestuur. 

 



 

Per acclamatie wordt er decharge verleend aan het bestuur.  

 

Piet, Wouter, Ward en Ramon bieden zich aan als nieuwe kastcontrolecommissie voor het 

jaar 2024. Per acclamatie wordt ook de kascontrolecommissie door de ALV vastgesteld.  

 

5. Vertrouwenspersonen 

 

Binnen GroenLinks Den Haag hadden we voorheen onze eigen vertrouwenspersonen. Nu 

GroenLinks met certificering werkt voor de vertrouwenspersonen stelt het bestuur in 

overleg met onze voormalige vertrouwenspersonen een nieuw model voor.  

 

De afdeling maakt gebruik van de landelijke vertrouwenspersonen en stelt op lokaal niveau 

aandacht functionarissen ongewenste omgangsvormen aan. Deze houden het thema 

Ongewenste omgangsvormen onder de aandacht door middel van themabijeenkomsten, 

inbreng bij ledenvergaderingen en of stukjes in de nieuwsbrief. En waar nodig kunnen zij 

een wegwijzer zijn voor leden die vragen hebben. De voordelen hiervan zijn dat de leden 

beter de pool vertrouwenspersonen vinden en dat ze bijgestaan worden door 

gecertificeerde vertrouwenspersonen die goed op de hoogte zijn van de actuele wet- en 

regelgeving. 

 

Vanuit de zaal wordt genoemd dat dit zeer wordt ondersteund, ook dat er zo aandacht is 

voor preventie binnen de afdeling.  

 

6. Vacatures bestuur en kandidatencommissie 

 

Enige weken terug heeft Willemijn de Koning haar werkzaamheden als voorzitter in het 

bestuur neergelegd. We zijn Willemijn ontzettend dankbaar voor haar energieke en 

actiegerichte inzet voor de afdeling. Arjan en de andere leden van het bestuur hebben haar 

taken nu zo goed mogelijk overgenomen. Arjan zal de komende tijd de rol van voorzitter 

blijven vervullen.  

 

Vraag: Zou Arjan willen reflecteren op waarom het niet gelukt is om als duo-voorzitters 

verder te gaan? 

We hebben in een hectische tijd geprobeerd om met de duo-voorzitters een tijdelijke 

overgangssituatie te creëren in het bestuur. Dat is om verschillende redenen niet gelukt. Op 

dit moment kan het bestuur de taken goed verdelen.  

 

7. Haagse routekaart verkennen linkse samenwerking 

 

Elke afdeling van GroenLinks mag zelf bepalen hoe ze de gemeenteraadsverkiezing in 2026 

in willen gaan. We werken al best veel samen met de PvdA en nu is het een logisch moment 

om te kijken wat de volgende stap zou zijn voor die samenwerking voor de 

gemeenteraadsverkiezingen.  

 

Wat we de komende periode willen doen is met de leden in gesprek gaan hierover. We 

hebben daar eerst twee moment voor gekozen om zo van verschillende leden te horen hoe 

zij kijken naar de linkse samenwerking. Samenwerking mag dan best breder bekeken 

worden dan alleen de PvdA. Daarna moeten we een verkiezingsreglement opstellen met de 

partij waarmee we gaan samenwerken. 

 

Vraag: Kunnen we daar ook over inhoudelijke punten praten?  

Het bestuur neemt zich voor om voor verschillende soorten gesprekken daar de ruimte te 

geven.  



 

 

Vraag: Ik mis nog een beetje een expliciete rol voor de fractie in dit proces. Zou het kunnen 

dat we dit meenemen in de ledengesprekken?  

Dat zit in het idee van de kadergesprekken in een volgende fase. Lisa en Vincent reageren 

dat het juist zo belangrijk is dat we daar als leden over beslissen. Wel kunnen zij er een 

bijdrage leveren door hun ervaringen te delen die zij nu hebben.  

 

Vraag: Zijn we er klaar voor?  

Niet besluiten is ook een besluit nemen, want dan ga je niet samenwerken. Het draaiboek 

voor de verkiezingen in gaan ligt klaar, maar mochten we een samenwerking ingaan.  

 

Vraag: Op welke plek gaan we die keuze maken?  

Daar is ruimte voor op volgende bijeenkomsten.  

 

Suggestie uit de zaal: Leren elkaars meningen te respecteren. Hoe gaan we om met de 

kleinere en grotere verschilletjes. Pleidooi om aandacht te hebben om goed met elkaar om 

te gaan. Wat betreft zou dit groter kunnen dan alleen de PvdA.   

 

Arjan licht de planning verder toe en de ALV stemt in met de aanpak voor de 

ledengesprekken.  

 

8. Update van fractie en wethouders 

 

Vincent wil twee dingen noemen. We willen als stad van het gas af, maar we willen die 

overstap wel op een goede en rechtvaardige manier doen. We willen huizen verduurzamen, 

maar ook dat dat betaalbaar kan gebeuren. In de raad is daarom besloten om een publiek 

warmtebedrijf op te richten. We gaan het niet doen voor de aandeelhouders, maar we gaan 

er een publieke nutsvoorziening van maken.  

In Den Haag hebben veel wijken een groot aandeel particuliere verhuur en helaas gaat dat 

ook over huisjesmelkers. Een aantal maanden geleden kwam Vincent in contact met Delta 

Vastgoed. We hoorden dat daar structureel misstanden voorkomen. GroenLinks, samen met 

de PvdA, zijn daarbij de huurders aan het ondersteunen zichzelf te organiseren. Dat wordt 

heel spannend in de raad de komende tijd.  

 

Lisa heeft drie updates. Er is onrust geweest rond het Koorenhuis, waar mensen muziek- en 

cultuurles krijgen. Er zijn klachten van huurders en van het personeel dat het niet goed liep 

bij het Koorenhuis. Afgelopen januari kwam het bericht dat de stichting failliet was verklaard. 

Toen ontstond er natuurlijk nog meer onrust. Na veel gesprekken en debatten met de 

wethouder komt er nu een aanbesteding voor een nieuwe uitbater van het pand. 

Samenscholing is helaas veel duurder geworden bij het Beatrijspaleis, terwijl het idee juist 

betaalbare bedrijfsruimte is. Isabel heeft hard gevochten om de bedrijfsruimte. De bal ligt 

hier nu even over stil.  

 

Vraag: Hoe zit het met het vrijplaats idee hierachter?  

Lisa benoemt dat het eigenlijk gênant is dat een grote stad als Den Haag niet een vrijplaats 

heeft. Er komt wel een vrijplaatsenbeleid. Daar gaan we hard op inzetten.  

 

Luuk is recent fractievertegenwoordiger geworden en vertelt over de herontwikkeling van de 

buitenruimte in de Bomenbuurt. Alle wegen daar moeten eruit en de riolering moet worden 

aangepast. Dat is een kans om meteen meer ruimte te maken voor kinderen.  

Daarnaast heeft hij vragen gesteld over kruispunten in Laak. Dit komt onder andere voort uit 

huis-aan-huizen en dan kan je ook zien hoeveel waarde dit heeft.  

 



 

Arjen vertelt dat Klimaatakkoord woensdag gelanceerd gaat worden. Er zijn 40 

klimaatdeals die we gaan afsluiten. Dat zijn allemaal initiatieven in de stad. Dat wordt heel 

belangrijk om gezamenlijk toe te werken naar klimaatneutraal Den Haag in 2024.  

 

9. Oproepen werkgroepen  

 

• Arne kondigt aan dat de volgende bijeenkomst van de werkgroep Kunst en Cultuur in 

Amare is. Lisa is daar regelmatig bij.  

• Wilbert vertelt dat Sebastiaan de nieuwe voorzitter is van de werkgroep Sociaal en 16 

april gaan ze naar de Stichting Leergeld. Lenne zal daar ook bij zijn.  

• Jan van de werkgroep Milieu en Wonen vertelt over de zero-emissiezones en 

aankomende dinsdagavond gaat het over erfpacht in de utopie.  

• Roderik vertelt over de werkgroep Inclusief dat zij graag midden juni een nieuwe 

evenement wllen  organiseren.  

• Jonathan vertelt over de werkgroep Internationaal dat zij in aanloop naar de 

Europese Verkiezingen op 25 april een bijeenkomst organiseren.  

 

10. Zeepkist 

 

Alexander vertelt dat snorfietsen de grote fietspaden gevaarlijk maken. Het zou mooi zijn als 

de centrumring een 30 kilometerzone zou worden want dan kan de snorfiets naar de straat. 

Hadden we niet een groter deel kunnen ambiëren, zoals in Amsterdam? Arjen Kapteijns wil 

daar meteen op reageren. We zijn hier druk over in gesprek. Voor hulpdiensten en bussen is 

dit best een lastiger verhaal. De ervaringen van Amsterdam in de praktijk zijn wel wisselend. 

Je moet de straat ook inrichten voor 30 kilometer per uur. Het staat hoog op zijn lijstje.  

 

Piet wil graag vertellen over een plan. In de Weimarstraat staat een schoolgebouw leeg. Dat 

zouden we graag als wijkpaleis willen inrichten. Er is daar een voorbeeld van uit Rotterdam. 

Dat wil Piet in het Regentessekwartier ook. Daar kunnen zij veel hulp bij gebruiken, 

financieel en organisatorisch. Ook om vorm te geven wat er in het gebouw gebeurt. Mensen 

die dit interessant vinden kunnen contact opnemen met de Wijweimar-actiegroep.   

 

11. Bedankjes! 

 

Ate en Willemijn worden allebei bedankt voor hun inzet in respectievelijk de 

Kandidatencommissie en het bestuur.  

 

12. Rondvraag en sluiting 

 

Tot slot is er een oproep van Lisa om mee te doen op 15 juni met de nacht van de 

vluchteling. Wout wil graag meer laadpalen en roept daar nog even voorop tijdens de 

rondvraag.  

 


